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رحمتی آمد تا عنایتی برود
استقلال روز گذشته به صورت رسمی با 3 
بازیکن قرارداد بست. آبی پوشان پایتخت که این 
فصل درباره نقل وانتقالات نسبت به بقیه تیم ها 
عقب مانده بودند، روز دوشنبه عقب ماندگی خود 
را جبران کردند و با 3 بازیکن قرارداد بس��تند. 
آبی پوش��ان که مثل پرسپولیس��ی ها به دلیل 
واگذاری امتیاز باشگاه شان نسبت به بقیه تیم ها 
عقب تر بودند، روز گذش��ته با روزبه چش��می، 
میثم مجیدی و س��یدمهدی رحمتی قرارداد 
بس��تند. خبر استقلالی شدن روزبه چشمی از 
روز یکشنبه دهان به دهان می چرخید. میثم 
مجیدی هم  سرانجام پس از چند روز معطلی 
بازیکن استقلال شد و در نهایت استقلالی شدن 
مهدی رحمتی هم قطعی ش��د تا استقلالی ها 
روز دوشنبه بمب نقل وانتقالات را بترکانند. از 
سوی دیگر رضا عنایتی بعد از جلسه ای که در 
باشگاه استقلال با پرویز مظلومی برگزار کرد، از 
 این تیم جدا شد. نشست وی و مظلومی حدود 
۱۰ دقیقه طول کش��ید و پ��س از آن عنایتی 
جدایی خود را از جمع آبی پوشان اعلام کرد. به 
احتمال فراوان عنایتی بار دیگر فوتبال خود را 

در مشهد ادامه خواهد داد.

 نجات گروگان 
با به زبان آوردن نام مسی

ف��ردی آرژانتینی که در نیجریه ربوده ش��ده 
ب��ود، اعلام ک��رد زندگ��ی اش را مدی��ون لیونل 
مس��ی است. س��انتیاگو لوپس منندس 28ساله 
که مهندس کش��اورزی است، از سال گذشته در 
نیجریه مشغول به کار است. او در کونتاگورا واقع 
در شمال غرب این کشور مشغول به کاشت سویا 
و دانه های روغنی اس��ت. هفته گذش��ته بود که 
سانتیاگو ربوده شد و بشدت کتک خورد. آدم رباها 
انگلیسی حرف نمی زدند و تصور می کردند او اهل 
آمریکای شمالی است. در حالی که سانتیاگو تلاش 
می کرد به آدم رباها بفهماند اهل کشور آرژانتین 
است، هیچ کدام از آنها متوجه نمی شدند تا اینکه 
او 3 بار نام لیونل مس��ی را به زبان آورد. سانتیاگو 
3 روز پس از دستگیری آزاد شد. شرکتی که او را 
به استخدام درآورده بود، مبلغ نامشخصی به عنوان 
باج ب��ه گروگان گیرها پرداخت کرد ت��ا او را آزاد 
کنند. خورخه، برادر س��انتیاگو از قول او گفت: به 
همه بگویید از مسی ممنون هستم. به زبان آوردن 

نام مسی بود که زندگی ام را نجات داد.

آزمون به روستوف پیوست
سردار آزمون برای مذاکره با مسؤولان باشگاه 
روبی��ن کازان و جدایی از این تیم راهی روس��یه 
شد. آزمون مهاجم ایرانی تیم روبین کازان روسیه 
پس از اختلاف نظر با سرمربی این تیم در آستانه 
جدایی از این تیم قرار گرفته است.آزمون پس از 
تماشای مسابقه والیبال ایران برابر لهستان عازم 
روس��یه ش��د تا پس از انجام مذاکره با مسؤولان 
روبین کازان از این تیم جدا شود.او قرار است پس 
از گرفتن رضایتنامه خود راهی روستوف شود و با 
این تیم در اردوی اروپایی در یکی از کش��ورهای 
بلوک شرق شرکت کند. آزمون نیم فصل قبل به 
ص��ورت قرضی به روس��توف رفت و با 4 گلی که 
در این تیم به ثمر رس��اند، نقش مهمی در بقای 
این تیم در لیگ روسیه ایفا کرد. هدایت روستوف 
برعهده قربان بردیف اس��ت. او در زمان بردیف به 
روبین کازان پیوس��ت و به نوعی کاشف آزمون در 

فوتبال روسیه محسوب می شود.

انتقاد شدید رئیس لیگا از رئال مادرید
رئیس برگزاری رقابت های لیگ فوتبال اسپانیا 
با انتقاد از باشگاه رئال مادرید اعلام کرد سران این 
تیم می خواهند هر چه را بارس��لونا دارد، داشته 
باشند. براس��اس قوانین قدیمی فوتبال اسپانیا، 
2 باش��گاه رئال مادرید و بارس��لونا می توانستند 
ج��دا از س��ایر تیم های حاض��ر در لیگ فوتبال 
اس��پانیا درباره حق پخش تلویزیونی رقابت های 
 تیم هایش��ان تصمیم گی��ری کنند ام��ا از آغاز

 فصل ۱7-2۰۱6 هم��ه حق پخش رقابت های 
فوتب��ال در اس��پانیا در ی��ک پکیج ب��ه فروش 
می رسد. این اتفاق یک گام بسیار خوب در جهت 
تقس��یم عادلانه پرداخت حق پخش تلویزیونی 
در اسپانیا اس��ت که آنها را به قوانین عادلانه ای 
نزدیک می کند که سال هاست در لیگ انگلیس 
اجرا می شود. براساس اعلام خاویر تباس، رئیس 
برگ��زاری رقابت های لیگ فوتبال در اس��پانیا، 
باش��گاه رئال مادرید تنها باش��گاهی است که با 
قوانین جدید حق پخش تلویزیونی مخالفت کرده 
است و دوست دارد هر چیزی که باشگاه بارسلونا 
به آن دس��ت پیدا می کن��د را در اختیار بگیرد. 
تباس در این زمینه گفت: می خواهم درباره اتفاق 
جدیدی که در فوتبال اسپانیا رخ داده حرف بزنم. 
همه 42 باشگاهی که در لیگ های فوتبال اسپانیا 
درگیر هستند با قوانین جدید موافقت کرده اند و 
فقط رئال مادرید مخالف اجرای آن اس��ت. دلیل 
کار آنها را نمی دانم. باید از خودش��ان بپرس��ید. 
اگر دلیل این کار را می دانستیم که چرا رئالی ها 
در ماه مه با تلفونیکا قرارداد پخش بازی هایشان 
را امضا کرده ان��د،  درک کل این ماجرا برای مان 

ساده تر بود. 

والیبال را دوست داشته باشید اما 
فوتبال را تخطئه نکنید

مهدی امیرپور: پیروزی های تیم ملی والیبال در 
لیگ جهانی و تماش��ای پسران بلندقامت ایران 
که ب��ا هوش و ق��درت، رو در روی بهترین های 
دنیا می ایس��تند و نتیجه می گیرن��د، روزهای 
غرورآمیزی برای ورزش ایران س��اخته و خواهد 
س��اخت. حالا کاری به شکست مقابل تیم ملی 

لهستان که خود قهرمان جهان است نداریم.
حالا والیبال، در میان سبد علاقه ایرانی ها قرار 
دارد و نسل طلایی این رشته، مورد توجه جامعه 
اس��ت. تیم دوست داشتنی کواچ البته پتانسیل 
نزدیک کردن دوس��تدارانش به مس��یر جوگیر 
شدن را نیز دارد. تا آنجا که باور عجیب محبوب تر 
ش��دن والیبال از فوتبال در ایران زمزمه شود و 
آنقدر که با چند تصویر پاکسازی ورزشگاه آزادی 
توس��ط هواداران والیبال، برای هزارمین بار توی 
س��ر فوتبال بکوبیم و معتقد باشیم والیبال حالا 

دیگر مهم تر شده است!
چی��زی که این روزها تحت عن��وان والیبال 
می شناسیم، تنها در یک تیم استثنایی خلاصه 
می شود. تیمی که هوادارانش ظرف چند دقیقه 
استادیوم ۱2 هزار نفری آزادی را پر می کنند. نه 
این هوادارها، نه استاتوس گذارها، نه نتیجه گیرها 
و نه س��رزنش کنندگان فوتبال با سلاح والیبال 
اما در طول س��ال به دنبال این رش��ته ورزشی 
نمی روند و خب��ری از دیداره��ای لیگ والیبال 
نمی گیرند.  در واقع »درخشش« با برد یا حتی 
باخت، تنها تصویری اس��ت که در طول سال از 
والیبال ساخته می شود. درست بر عکس فوتبال 
ک��ه هر روز تصویر و خبر تازه ای از آن در جامعه 
بازنمایی می شود و حتی در تعطیلات چند ماهه، 
س��وژه اول رسانه ها و بحث هاست. نه در ایران و 
نه در نقاط دیگر جهان، والیبال هرگز به اهمیت 

فوتبال نزدیک نشده است. 
دس��تمزد س��تاره ها و می��زان مخاطب��ان 
تورنمنت های این 2 رش��ته ورزش��ی، به خوبی 
تفاوت آشکار میان آنها را علنی می کند. فوتبال، 
ام��روز تبدیل به یک صنعت تمام عی��ار در دنیا 
شده است و باید پذیرفت رشته ای مثل والیبال 
به لحاظ هیجان، فاصله زیادی با فوتبال غیرقابل 
پیش بینی دارد. س��رمایه گذاری کلان ورزش��ی 
ثروتمن��دان نفتی در حال حاضر تنها به فوتبال 
مربوط می ش��ود و این رش��ته است که کنترل 
جذابیت در جهان را بر عهده دارد. البته که این 
موضوع، قرار نیست ماهیت والیبال را زیر سوال 
ببرد اما شاید بیهوده بالا بردن جایگاه این رشته، 

به ضرر خود بازیکنان تیم ملی ایران نیز باشد.
همه آدم هایی که این روزها، همه تشبیه های 
دنیا را صرف ستاره های والیبال می کنند و در راه 
ستایش بیشتر این رشته ورزشی، مشت هایشان 
را برای فوتبال کنار می گذارند، خیلی زود دوباره 
درگی��ر تب نقل وانتق��الات می ش��وند و باز هم 
برای بازیکنانی که این روزها خوش دس��تمزد و 
بی مصرف خطاب ش��ده اند، غ��ش می کنند. در 
پایان هیاهوی والیبال��ی لیگ جهانی و روزهای 
تحس��ین برانگیز بچه های کواچ، دوباره وقت آن 
می رس��د که آدم ها به س��راغ تیم های محبوب 
فوتبالی شان بروند. حتی خود ستاره های تیم ملی 
والیبال نیز طرفدار یک رنگ هس��تند و س��ابقه 
حاضر شدن در جلسه های تمرینی تیم های مورد 
علاق��ه خود را  نیز دارند. ب��اور نمی کنید؟ برای 
تحسین والیبال، راه های دیگری به جز تخطئه 
فوتبال نیز وج��ود دارد. فرا ورزش محبوب همه 
این سال های جهان، از مارادونا تا مسی زنده مانده 

و به حیات هیجان انگیزش ادامه خواهد داد. 
البته که برای تاری��خ، لحظه دریبل خوردن 
فوق س��تاره آرژانتینی ها از پولادی و اشک های 
حمید استیلی بعد از گل به آمریکا و ضربه های 
غزال تیزپا، بیشتر به یادگار خواهد ماند. البته که 
استرس ش��ب داربی برای بچه دبیرستانی ها، تا 
همیشه کشنده تر از اضطراب باختن یا نباختن 
پسران خوب والیبال به لهستان است. حتی اگر 
حامیان والیبال الی الابد همه آشغال های سالن 
آزادی را بعد از هر بازی جمع کنند، باز هم بساط 
ل��ذت 9۰ دقیقه های س��ازنده و ویران کننده، از 

دامن دنیا برچیده نمی شود. 

طارمی هم رفتنی شد
وکیل مهدی طارمی می گوید احتمال ماندن 
طارمی در پرس��پولیس فقط یک درصد اس��ت. 
ابراهیم��ی درباره آخرین مذاکراتش با باش��گاه 
پرس��پولیس برای حضور مهدی طارمی در این 
تیم اظهار کرد: ما پنجشنبه مذاکراتی را با باشگاه 
انجام دادیم و شرایط مان را به آنها اعلام کردیم. 
باشگاه هم شرایطش را به ما گفت. قرار بود ظرف 
5 روز جواب مان را به باش��گاه بدهیم. امروز من 
به باش��گاه آمدم تا پاسخ مان را به طور کتبی به 
باشگاه اطلاع دهیم. آقای برانکو هم قصد داشت 
تیمش را تا روز چهارشنبه ببندد به همین دلیل 
ما احساس کردیم معطل نگه داشتن پرسپولیس 
بی معرفتی اس��ت. وی افزود: ما به باشگاه اعلام 
کردیم با شرایط باشگاه طارمی نمی تواند در این 
تیم بماند و پیش��نهادات خارجی اش را بررسی 
خواهد ک��رد. من فکر می کن��م احتمال ماندن 

طارمی در پرسپولیس یک درصد است.

یادداشت اخبار

باز هم س��الن آزادی لبریز از تماشاگر بود و باز 
هم همه آمده بودند تا پیروزی تیم کواچ را در خانه 
ببینند، تیمی که همه بازی های خانگی را برده بود 
تنها به 3 امتیاز این دیدار احتیاج داشت تا با 2 برد 
در بازی مقابل روس��یه، جش��ن صعود را در تهران 
برگزار کند اما قدرت لهس��تان س��د بزرگی مقابل 

خواسته های ما بود. 
تیمی که جمعه شب و به سختی توانسته بودیم 
با نتیجه 3 بر 2 از س��دش بگذریم، یکشنبه شب با 
یک بازی برتر و اس��پک های برق آسا موفق شد با 
نتیجه 3 بر یک از س��د ایران بگذرد تا برای صعود 
تنها احتیاج به یک امتیاز دیگر داشته باشد البته با 
توجه به قانون جدید امس��ال تعداد بردها بر امتیاز 

ارجحیت دارد. 
هفت��ه بع��د ک��ه هفت��ه نهای��ی دور گروهی 
لی��گ جهانی والیبال به حس��اب می آی��د 2 بازی 
سرنوشت ساز در ایران و لهستان برگزار می شود. در 
همین ورزشگاه آزادی ما میزبان روسیه هستیم و 
باید هر 6 امتیاز این بازی را به هر قیمتی بگیریم اما 
مصاف دیگر که سرنوشت ما به آن گره خورده است 

بازی لهستان و آمریکاست. 
تنها شرط صعود برای ایران آن است که آمریکا 
هر 6 امتیاز این دو بازی را از آن خود کند! البته با 
توجه به قدرت لهس��تان در خانه بسیار بعید است 
این نتیجه حاصل شود اما اگر آمریکا بتواند این مهم 
را انج��ام دهد آن وقت ما با پیروزی های بیش��تر و 
با 2۱ امتیاز می توانیم بالاتر از لهستان 2۰امتیازی 
صعود کنیم. اگر در بازی یکشنبه شب دست کم با 
نتیجه 3 بر 2 می باختیم آن وقت ش��اید وضعیت 
صعودمان کمی بهتر می شد اما حالا تنها دلخوش به 
یک معجزه والیبالی هستیم. آمریکا باید در 2 بازی 

متوالی از سد لهستان بگذرد. 
داورزنی: ترس از باخت، موجب باخت ما شد ■

رئیس فدراس��یون والیب��ال بع��د از باخت به 
لهستان گفت: به نظرم قدری بازیکنانمان از باخت 
می ترسیدند و همین موجب شد نتوانند بازی خود 
را ارائه دهند اما خوش��حالم که مردم فهم بالایی از 
والیبال دارند.  محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون 
والیبال، پس از باخت تیم ملی مقابل لهستان اظهار 
کرد: هیجانات ورزش و زیبایی های ورزش به همین 
برد و باخت هایش اس��ت. نبای��د بعد از یک باخت 
به تی��م گلایه کرد. بله همه ما دوس��ت داریم که 
همیشه تیم والیبال پیروز باشد ولی به هر ترتیب 
تیمی هم که مقابل ماس��ت، قهرمان جهان است. 
بازیکنان ما زحمت زیادی کشیدند اما لهستانی ها 
بهتر کار کردند ولی با توجه به تجربه و شرایطی که 
داشتند روز خوبی را پشت سر گذاشتند. وی افزود: 
با توجه به صحبت هایی که از قبل کردیم مسیری 
را برای والیبال بزرگسالان ترسیم کرده ایم که لیگ 
جهانی یکی از این مسیرهاس��ت اما هدف نیست. 
خ��ود این بازی هایی که در ایران و لهس��تان انجام 
شد زمینه پیش��رفت و ارتقای سطح والیبال ایران 

را فراهم می کند.  وی تاکید کرد: هدف ما موفقیت 
در مسابقات انتخابی المپیک است. هنوز باید با این 
تیم های بزرگ بجنگیم. با آمریکا و لهستان مبارزه 
کنیم تا به این هدف دست یابیم. رئیس فدراسیون 
والیبال تاکید کرد: الان هنوز ش��رایط لیگ جهانی 
والیبال معلوم نیس��ت که آمریکا و لهستان چگونه 
بازی کنند و ما با روسیه چه نتیجه ای بگیریم. همه 
بای��د تا هفته آینده صبر کنیم اما هر نتیجه ای که 
حاصل شود چیزی از ارزش های بازیکنان ایران کم 
نمی کند. آنها تا الان زحمت زیادی کشیده اند و کار 
بزرگی انجام داده اند. رئیس فدراسیون والیبال درباره 
بازی تیم ملی مقابل لهستان گفت: به نظرم بازیکنان 
زحمت خود را کشیدند اما شاید مقداری از باخت 
می ترسیدند و همین ترس از باخت کار را برای آنها 
سخت کرد و خودش عامل این شد که آن عملکرد 
۱۰۰ درصد خود را نداش��ته باش��ند از طرف دیگر 
لهس��تانی ها هم خیلی خوب تیم ما را آنالیز کرده 

بودند و در همه پست ها هم خوب بازی کردند. 
داورزنی تاکید کرد: ما باید مطمئن باش��یم که 
بازیکنانمان تلاش خ��ود را انجام می دهند. فارغ از 
اینکه چه نتیجه ای در لهستان رقم بخورد بازیکنان 
تمام تلاش ش��ان را می کنند که در مقابل روسیه 
پیروز ش��وند. آن چی��زی که برای ما مهم اس��ت 
رشد خوب والیبال بزرگس��الان مان است و فهم و 
ش��عور مردمی است که بازیکنان را تشویق کردند. 
 در 4 ب��ازی که ما میزبان بودیم ش��اهد بودیم که 
۱5 هزار تماشاگر در سالن حاضر بودند و هیچ کس 

هم فحاشی نکرد و رفتار ناشایستی انجام نداد. 
واکن�ش FIVB ب�ه شکس�ت ای�ران مقابل  ■

لهستان
سایت فدراسیون جهانی والیبال پس از شکست 

ایران مقابل لهس��تان در دیدار یکشنبه درباره این 
بازی گزارشی نوشت. 

س��ایت جهانی والیبال درب��اره رویارویی ایران 
و لهس��تان نوشت: »لهس��تان که در بازی نخست 
ب��ا ایران و در دیداری که 5 س��ت به طول انجامید 
شکس��ت خورده بود، با غلبه بر ایران موفق ش��د 
فاصل��ه اش با تیم ملی والیبال آمری��کا که در صدر 
جدول رده بندی گروه B قرار دارد را کمتر کند. در 
این بازی همان طور که پیش بینی می شد ایرانی ها 
با حمایت هواداران شان خیلی زود از حریف پیش 
افتادند اما لهستانی ها خیلی خوب فشاری که به آنها 
وارد شده بود را کنترل کردند و در امتیازهای 5 - 5، 
۱۰ - ۱۰ و ۱3 - ۱3 با ایرانی ها مساوی کردند. هیچ 
تیمی برتری محسوسی به دیگری نداشت تا اینکه 
در دقیقه های پایانی ست نخست، سعید معروف و 
فرهاد قائمی به زمین آمدند تا تیم میزبان بتواند 25 

بر 23 به برتری برسد. 
اما لهستانی ها کم نیاوردند و در ست دوم از ایران 
جل��و افتادند. آنها 6 ب��ه 4 و ۱۰ به 8 از ایران پیش 
بودند. ش��اگردان استفان آنتیگا در ادامه هم خوب 
بازی کردند و در نخستین وقت استراحت فنی که 
گرفته شد، 3 امتیاز از ایران جلو بودند. ایران تا پایان 
ست دوم نتوانست خودش را پیدا کند و لهستانی ها 

با حساب 25 به 2۰ به برتری رسیدند. 
ست سوم هم ایران یک بار دیگر از حریف خود 
یعنی لهستان پیش افتاد اما برتری آنها نسبت به 
حریف طولانی مدت نبود. اسلوبودان کواچ، سرمربی 
ای��ران زمانی که بازی ۱4 به ۱۱ بود، درخواس��ت 
استراحت فنی داد اما این حربه نیز به سود ایرانی ها 
نبود زیرا نتوانست مانع از پیشتازی لهستان شود. 
تیم میهمان موفق ش��د ست سوم را با پیروزی به 

پایان برساند و با خیالی آسوده تر پا به ست چهارم 
بگذارد.  در ست پایانی بود که مشخص شد پیروزی 
در این دیدار به لهس��تان خواهد رسید. شاگردان 
آنتیگا توانستند با نتیجه 25 به ۱9 برتری را از آن 
خود کنند. یاکوب یاروژ با 22 امتیازی که به دست 
آورد، بهترین بازیکن لهس��تان ب��ود. این در حالی 
بود که ش��هرام محمودی هم با ۱2 امتیاز بهترین 

امتیازآور ایرانی ها بود«.
کواچ: از انرژی تماشاگران استفاده نکردیم ■

سرمربی تیم ملی والیبال ایران از شکست برابر 
تماش��اگران خانگی متاسف است. اسلوبودان کواچ 
در نشست خبری پس از بازی در جمع خبرنگاران 
گفت: به لهستان تبریک می گویم. آنها خیلی از ما 
بهتر بودند و مزد برتری خود را نیز گرفتند. ما بازی 
را بهتر از آنها ش��روع کردیم اما با اش��تباه هایی که 
انجام دادیم باعث شدیم این نتیجه رقم بخورد. وی 
ب��ا ابراز ناراحتی از س��رویس های تیم ایران، گفت: 
وقتی با تیمی در حد و اندازه لهستان بازی می کنیم 
برای نتیجه گرفتن چاره ای ج��ز این نداریم که با 
سرویس خوب دریافت اول آنها را با مشکل مواجه 

کنیم که متاسفانه ما موفق به انجام آن نشدیم. 
کواچ ب��ا ابراز تاس��ف از این شکس��ت خانگی 
گفت: متاسفم که نتوانستیم از این همه انرژی که 
تماش��اگران مان به ما انتقال دادند استفاده کنیم. 
س��رمربی تیم ملی والیبال درب��اره جابه جایی های 
پیاپی 2 لیبرو نیز گفت: علیزاده در تمرین نمایش 
بس��یار خوبی در توپگیری داشت به همین دلیل 
وقتی دیدم ب��ازی را از دس��ت می دهیم، تصمیم 
گرفتم از این ش��انس اس��تفاده کنم که البته این 
مساله نیز جواب نداد و من بازی را به شرایط عادی 

بازگرداندم. 

شکست و از دست دادن 3 امتیاز مقابل تیم ملی والیبال لهستان

شب حسرت

کیوسک

مارکا
یک دروازه بان بازی نخواهد کرد

موندودپورتیوو
پوگبا؛ ۸۰ میلیون یورو برای مذاکره

اسپورت
پوگبا؛ 9۰ میلیون!

آ.اس
رم مقصد کاسیاس

درس��ت 24 س��اعت بعد از مصاحبه تند فرهاد 
مجیدی، برادر او وارد باش��گاه اس��تقلال ش��د. پس 
از اینکه فرهاد مجیدی رس��ما عنوان کرد خودش و 
برادرش هیچ نوع همکاری با استقلال این فصل ندارند، 
فعل و انفعالاتی به وقوع پیوست تا پای فرزاد مجیدی 
به محل باشگاه آبی ها باز شود. پیش از این فرزاد تصور 
می کرد قرار است یکی از دستیاران مظلومی باشد و 
متعاقبا روی نیمکت بنش��یند اما ناگهان متوجه شد 
برای او حکم آنالیزوری زدند از این رو ترجیح داد در 
اس��تقلال سمتی نداشته  باشد. از سوی دیگر فرهاد 
مجیدی هم عنوان کرد نه خودش مش��اور مظلومی 
اس��ت و نه برادرش با افکار مظلومی س��نخیت دارد. 
ام��ا حالا با نیامدن آتیلا حجازی ورق به س��ود فرزاد 
مجیدی برمی گردد. بنا به دلایلی گفته می ش��ود از 
س��وی باش��گاه عده ای مخالف حضور آتیلا حجازی 
هستند البته از سوی دیگر عده ای هم می گویند فرزند 
ناصر حجازی خواسته هایی داشته که از سوی باشگاه 
تامین نشده است. در هر دو صورت یک اتفاق بیشتر 
رخ نمی دهد و آن خالی ش��دن یک جا روی نیمکت 
فنی اس��تقلال اس��ت. گویا صبح روز یکشنبه پرویز 

مظلومی با خانواده مجی��دی تماس گرفته و پس از 
یک صحبت کوتاه، فرزاد مجیدی حاضر شد با حضور 
عکاسان و خبرنگاران به دفتر باشگاه استقلال بیاید. از 
محتویات  آن جلس��ه چیزی به بیرون درز پیدا نکرد 
اما خنده فرزاد و صحبت کوتاهش نش��ان می داد او 
قرار است با استقلال همکاری کند و قطعا قرار است 
روی نیمکت بنش��یند. حالا باید منتظر  ماند و دید 
نظ��ر فرهاد مجیدی در این باره چیس��ت و باید از او 
سوال کرد چگونه ناگهان در یک فعل و انفعال خانواده 
مجیدی با فلس��فه مربیگری مظلومی در یک مسیر 

قرار گرفتند!
فرهاد گفت به استقلال برو! ■

پس از این فعل و انفعالات بود که دستیار جدید 
پرویز مظلومی مدعی شد با مشورت فرهاد مجیدی به 
کادر فنی اس��تقلال اضافه شده است. فرزاد مجیدی 
در پاس��خ به این سوال که آیا قرار است به کادر فنی 
اس��تقلال بازگردد؟ اظها ر کرد: من یکشنبه با آقای 

مظلومی جلسه داشتم و بعد از تبادل نظر و صحبت 
قرار شد به کادر فنی استقلال اضافه شوم. وی درباره 
سمتش در استقلال نیز گفت: آنچه مهم است کمک 
به استقلال است. جایگاه یا روی نیمکت نشستن برای 
من مهم نیس��ت و چه روی نیمکت باشم و چه روی 
نیمکت نباش��م، تنها می خواهم به اس��تقلال کمک 
کنم. بازیکن اسبق آبی پوش��ان در ادامه در پاسخ به 
این سوال که نظرش راجع  به استقلال فعلی چیست؟ 
اظهار کرد: صحبت کردن درباره استقلال فعلی زود 
اس��ت. تیم در حال بسته ش��دن است و باید فرصت 
دهیم تیم شکل بگیرد. مجیدی در پاسخ به این سوال 
که توقع اش از استقلال در فصل آینده چیست؟ عنوان 
کرد: طبیعی اس��ت که هو اد ا ران انتظار درخش��ش 
از استقلال را داشته باش��ند. به همین دلیل در گام 
نخست باید با یک بازی خوب مردم را به ورزشگاه ها 
بازگردانیم و سپس به فکر سهمیه باشیم و با کسب 
آن نیم نگاهی هم به جام داش��ته باشیم. او در پاسخ 

به این س��وال که چرا فرهاد مجیدی قبول نکرده در 
استقلال باشد؟ گفت: فرهاد به عنوان یک استقلالی 
هر کاری که لازم باشد انجام می دهد تا این تیم موفق 
باش��د. با این حال او الان با توجه به مشغله اش برای 
حضور در کلاس های پیشرفته مربیگری نمی تواند در 
خدمت استقلال باشد. با این حال مطمئن باشید او 
دوست دارد استقلال موفق شود. دستیار جدید پرویز 
مظلومی در پاس��خ به این پرس��ش که چرا تفکرات 
برادرش با مظلومی همخوانی ندارد؟ گفت: فرهاد در 
این ش��رایط فکر می کند حضور یک تمرین دهنده و 
بدنس��از خارجی در کنار کادر فنی فعلی به استقلال 
کمک کند و باری از دوش مظلومی بردارد. به  هر  حال 
این اعتقاد ش��اید با تفکرات آقای مظلومی سنخیت 
نداشته باشد. مجیدی در پایان و در پاسخ به این سوال 
که آیا با برادرش برای آمدن به استقلال صحبت کرده 
است؟ اظها ر کرد: با او مشورت کرده ام و به من گفت 
چون خودش نمی تواند در استقلال حاضر شود و حالا 
که باید به استقلال و آقای مظلومی کمک کرد، من به 
استقلال بیایم و به تیم کمک کنم چون استقلال به 

کمک همه ما نیاز دارد.

رمزگشایی از چرخش عجیب فرزاد مجیدی و بازگشت به استقلال
مصاحبه برادر به داد برادر رسید!

خبر آخر


